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Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mennyi pénz jut 2009-ben az egészségügyi köztestületek és egyéb társadalmi szervezete k
támogatására?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Székely
Tamás Egészségügyi Miniszter Úrhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2009. évi költségvetésről szóló T/6380 . számú, eredeti törvényjavaslat egészségügy i
fejezetében „köztestületek és egyéb társadalmi szervezetek támogatása” jogcímen 156 milli ó
Ft támogatás szerepelt . Az új változatban benyújtott költségvetés (T/6571 .) az előirányzatot
143,5 millió Ft-ra csökkentette . Ebből az összegből támogatják többek között a Magyar
Orvosi Kamarát, a Magyar Gyógyszerészi Kamarát, az Egészségügyi Szakdolgozói Kamarát ,
a MOTESZ-t, valamint a rákbetegek szervezeteit.

Az előző évektől eltérően az idei költségvetés nem tartalmazza, hogy az említett hivatásrend i
köztestületek, társadalmi szervezetek, alapítványok külön-külön mekkora összeg ű
támogatásban részesülnek.

Kérdezem :

• Az eredeti költségvetési törvényjavaslat szerint az összesen 156 millió Ft-o s
támogatásból mekkora összegben részesültek volna külön külön az egyes
köztestületek, társadalmi szervezetek, alapítványok?

• Az átdolgozott költségvetési törvényjavaslatban megjelölt 143,5 millió Ft-o s
támogatásból külön-külön mekkora összegben részesülnének az egyes köztestületek,
társadalmi szervezetek, alapítványok?

Várom megtisztelő válaszát.

Dr. Horváth Zsolt
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